
   
ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA

ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 17 POSĖDŽIO PROTOKOLAS

2024 m. gegužės 31 d. Nr. T2-6

Šilalė

Posėdis įvyko 2024-05-22 10.00 – 15.00 val. (Savivaldybės posėdžių salėje).

Posėdžio pirmininkas – Tadas Bartkus.

Posėdžio sekretorė – Sandra Balčienė.

Į rajono Savivaldybės tarybą išrinkti 25 nariai. Posėdyje dalyvavo 24 Tarybos nariai

(sąrašas pridedamas). Nedalyvavo – Valdemaras Jasevičius.

Posėdyje dalyvavo 14 kviestųjų asmenų (sąrašas pridedamas).

Tadas Bartkus informavo, jog balsavimas vyks per elektroninio balsavimo sistemą, jei

iškiltų techninių kliūčių siūloma išrinkti Balsų skaičiavimo komisiją, į kurią siūlomi Birutė

Žirlienė, Edmundas Auškalnis, Asta Bataitytė (pirmininkė).

Tarybos nariai vienbalsiai pritarė vardinio balsavimo komisijos sudėčiai.

Darbotvarkė Tarybos nariams pateikta.

DARBOTVARKĖ:

1. Dėl 2023 metų Šilalės rajono savivaldybės metinių ataskaitų rinkinio patvirtinimo.

Pranešėjai: Tadas Bartkus, Andrius Jančauskas, Danguolė Vėlavičiutė.

2. Dėl leidimo įsigyti autobusą.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

3. Dėl 2025 metų nekilnojamojo turto mokesčio tarifų nustatymo.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė.

4. Dėl Šilalės rajono savivaldybės mero Tado Bartkaus nusišalinimo.

Pranešėjas Artūras Mikalauskas.

5. Dėl Šilalės rajono savivaldybės Peticijų komisijos sudarymo ir komisijos nuostatų

patvirtinimo.

Pranešėja Geda Kačinauskienė.

6. Dėl Šilalės rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros įmokos tarifų patvirtinimo.

Pranešėja Aida Budrikienė.

7. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 30 d. sprendimo Nr. T1-

285 ,,Dėl Mokesčio už vaikų, ugdomų pagal ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo

programas Šilalės rajono savivaldybės mokyklose, išlaikymą nustatymo tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Vilija Vainorienė.

8. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. lapkričio 23 d. sprendimo Nr. T1-

286 ,,Dėl Mokyklinių autobusų naudojimo ir nuomos tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Vilija Vainorienė.

9. Dėl valstybinės žemės sklypo, esančio Didkiemio seniūnijoje, Didkiemio kaime,

įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus (T25-127).

Elektroninio dokumento nuorašas
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Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

10. Dėl valstybinės žemės sklypo, esančio Didkiemio seniūnijoje, Didkiemio kaime,

įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus (T25-128).

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

11. Dėl valstybinės žemės sklypo, esančio Didkiemio seniūnijoje, Didkiemio kaime,

įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus (T25-129).

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

12. Dėl 2016 m. rugsėjo 29 d. valstybinės žemės sklypo nuomos sutarties Nr. 33SŽN-

96-(14.33.55.) nutraukimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

13. Dėl Šilalės rajono savivaldybės sodininkų bendrijų specialiosios rėmimo programos

aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

14. Dėl leidimo dalyvauti 2021–2027 m. „Interreg Europe“ programos projekte „Biopro

regions: Bio & Proximity products regions“.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

15. Dėl leidimo dalyvauti 2021–2027 m. „Interreg Europe“ programos projekte

„Gebėjimų stiprinimas ir politikos įgyvendinimas siekiant paspartinti durpynų atkūrimą“.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

16. Dėl leidimo Šilalės rajono savivaldybės kultūros centrui dalyvauti 2021–2027 m.

„Interreg VI–A“ Lietuvos–Lenkijos programos trečiajame kvietime.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

17. Dėl leidimo Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijai dalyvauti 2021–2027 m.

„Interreg VI–A“ Lietuvos–Lenkijos programos trečiajame kvietime.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

18. Dėl leidimo dalyvauti 2021–2027 m. „Interreg VI–A“ Lietuvos–Lenkijos programos

trečiajame kvietime.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė.

19. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio ilgalaikio

materialiojo turto perdavimo patikėjimo teise Šilalės sporto mokyklai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

20. Dėl savivaldybės turto perdavimo pagal panaudos sutartį Bytlaukio bendruomenei.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

21. Dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančių inžinerinių statinių,

esančių Bijotų seniūnijos teritorijoje, perdavimo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

22. Dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn

ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės

administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

23. Dėl savivaldybės turto nuomos viešo konkurso būdu.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

24. Dėl Šilalės rajono savivaldybėje esančių nekilnojamojo turto objektų, kurie yra

apleisti, neprižiūrimi, sąrašo patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

25. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. balandžio 29 d. sprendimo Nr. T1-

123 ,,Dėl Daugiabučių namų savininkų rėmimo programos tvirtinimo“ pripažinimo netekusiu

galios.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.
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26. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. liepos 27 d. sprendimo Nr. T1-187

,,Dėl Daugiabučių namų savininkų rėmimo programos lėšų skirstymo komisijos sudarymo“

pripažinimo netekusiu galios.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

27. Dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų namų bendrųjų socialinių paslaugų teikimo

tvarkos aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

28. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. lapkričio 29 d. sprendimo Nr. T1-

258 „Dėl Būsto nuomos ar išperkamosios būsto nuomos mokesčio dalies kompensacijų

mokėjimo ir permokėtų kompensacijų grąžinimo Šilalės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo

tvirtinimo“ pakeitimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

29. Dėl Mokinių vežimo organizavimo ir važiavimo išlaidų kompensavimo tvarkos

aprašo patvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

30. Dėl savivaldybės finansinio turto investavimo ir UAB Tauragės regiono atliekų

tvarkymo centro įstatinio kapitalo padidinimo tvirtinimo.

Pranešėja Reimunda Kibelienė.

31. Dėl UAB Tauragės regiono atliekų tvarkymo centro 2023 metų finansinių ataskaitų

rinkinio ir veiklos ataskaitos tvirtinimo.

Pranešėja Donvina Arlauskienė.

32. Dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-40

„Dėl pritarimo projekto „Gerinti kokybiškų visuomenės sveikatos paslaugų prieinamumą Šilalės

rajono savivaldybėje“ įgyvendinimui ir finansavimui“ pakeitimo.

Pranešėja Ineta Butvidienė.

33. „Kuriame Europą su vietos savivalda“ nario pranešimas.

Pranešėjas Remigijus Jonutis.

Posėdžio pirmininkas informavo, jog darbotvarkėje yra pakeitimų ir 1 klausimą

pristatys Tadas Bartkus, Danguolė Vėlavičiutė bei 7, 8 klausimus vietoje Vilijos Vainorienės

pristatys Rasa Kuzminskaitė.

Posėdžio pirmininkas klausė, ar bus klausimų, pasiūlymų dėl darbotvarkės.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už darbotvarkę su pakeitimais.

Darbotvarkė patvirtinta. Tarybos nariai vienbalsiai pritarė pateiktai darbotvarkei.

Balsavo: UŽ – 23.

Posėdžio pirmininkas priminė Tarybos veiklos reglamento nuostatas, kuriomis

vadovaujantis, Tarybos narys gali pateikti 3 klausimus, pasisakyti svarstomu klausimu 1 kartą,

prieš pradedant svarstyti klausimą, kuris jam sukelia interesų konfliktą, privalo informuoti tarybą

apie esamą interesų konfliktą ir pareikšti apie nusišalinimą, ištraukti iš elektroninio balsavimo

įrenginio kortelę ir išeiti iš posėdžių salės.

Posėdžio pertrauka planuojama po 1 val. 30 min., kitos – pagal poreikį.

1. SVARSTYTA. 2023 metų Šilalės rajono savivaldybės metinių ataskaitų rinkinio

patvirtinimas.

Pranešėjas Tadas Bartkus pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė prašė patvirtinti arba paneigti, jog dalyvaujamojo biudžeto interneto

svetainės sukūrimas ir šios ataskaitos paruošimas kainavo 15 000 Eur. 

T. Bartkus paneigė ir paaiškino, jog yra nupirkta preliminari sutartis už 15 000 Eur

viešinimui arba ataskaitų rengimui, tačiau šiai ataskaitai paslaugos nebuvo pirktos, ataskaita

parengta savivaldybės administracijos specialistų, apipavidalinimas atliktas mero sekretorės, o
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pristatymo metu pademonstruotas pranešimas parengtas mero patarėjos. Iš šios preliminarios

sutarties yra kuriama dalyvaujamojo biudžeto platforma, tam buvo pirktas platformos sukūrimas,

sukurta balsavimo sistema.

R. Norvilienė klausė, kaip vertinate, jog konkursus į kai kurias savivaldybės darbo vietas

laimi jūsų arba jūsų valdančiosios daugumos politinių sąrašų atstovai, šeimos nariai, jų artima

aplinka.

T. Bartkus atsakė, kad konkursai yra skelbiami viešai, dalyvauti juose gali visi

atitinkantys reikalavimus asmenys, tačiau tenka ir apgailestauti, jog į kai kuriuos konkursus

sulaukiama tik 1-2 pretendentų, dėl ko išrinkti geriausius darbuotojus tampa sudėtinga. Meras

konkursuose nedalyvauja, jeigu tai nėra susiję su biudžetinių įstaigų vadovų atranka. 

R. Norvilienė klausė, kaip vertinate valdančiosios daugumos darbą per pastaruosius

metus.

T. Bartkus atsakė, kad sutelkti tarybą vieningam ir bendram darbui yra daug pastangų

reikalaujantis darbas, tačiau darbą vertinu labai gerai.

Į posėdžių salę atėjo ir toliau posėdyje dalyvavo Lineta Dargienė (10.30 val.).

R. Gečienė klausė, ataskaitoje nebuvo paminėtos įstaigų ataskaitos, kurioms buvo

nepritarta, ar priėmėte dėl to kokius nors sprendimus.

T. Bartkus atsakė, kad bendravo su įstaigų vadovais, įstaigų vadovai išklausė ir ieško

sprendimo. Taip pat, įstaigos atsiskaitė pačios, tad nėra tikslinga dar kartą traukti apie įstaigų

veiklas į bendrą ataskaitą.

R. Gečienė klausė dėl planuojamų darbų, ar nenutiks taip, kad kiti darbai vėluos taip pat

kaip vėluoja kolumbariumas. 

T. Bartkus paaiškino, kad su darbų vykdymu dažnai taip būna, yra ir biurokratinis

aparatas, kuris reikalauja atitinkamo laiko. Šiai dienai dėl kolumbariumo matome, jog prieš 2-3

metus priimant sprendimą rengti projektą šitokiam statiniui buvo padaryta klaida, galėjome

kolumbariumą pasistatyti be projekto. Bet pradėjome rengti projektą, tam skyrėme finansavimą

ir išmesti nebūtų tikslinga, dedame dideles pastangas, kad projektas būtų kuo greičiau įvykdytas

ir manome, kad artimiausiu metu pavyks paskelbti rangos darbų pirkimus.

R. Gečienė klausė, ar nebūtų tikslinga atsižvelgti į tai, jog reikėtų didinti finansavimo

skyrimą sveikatos sričiai.

T. Bartkus atsakė, kad teisingai pastebėta, pernai metais sveikatos sričiai skyrėme 60 000

Eur, automobiliui, apie 100 000 Eur buvo skirtas finansavimas iš sveikatos rėmimo programos

bei kompensacijoms už slaugos lovas. Bet taip pat svarbu paminėti, jog sveikatos įstaigos gauna

tiesiogiai finansavimą iš ligonių kasų, o praėjusiais metais visos įstaigos metus baigė pelningai.

Tvirtinant biudžetą yra savivaldybės tarybos teisė apsispręsti skirti didesnį finansavimą šiai

sričiai. Taip pat šiais metais šis finansavimas yra sumažėjęs, nes tikimasi, jog ateis finansavimas

iš sveikatos centro kūrimo. 

R. Vaitiekus klausė dėl 61 p. esančios diagramos „Jaunų šeimų, pasinaudojusių finansine

paskata, įsigyjant pirmąjį būstą Šilalės rajone, skaičiaus kaita 2021–2023 m.“, kokie planai būtų

šioje srityje, ar turite kokių tikslų ir siekių, kuriuos norėsite įgyvendinti šią kadenciją. 

T. Bartkus atsakė, kad ši programa yra tik dalinai administruojama savivaldybės, visas

finansavimas ateina iš LR socialinės apsaugos ir darbo ministerijos, o praeitais ir ankstesniais

metais ši programa buvo apstabdyta, buvo didelių diskusijų ar išvis tęsti šią programą, tad

nebuvo ir skiriamas atitinkamas finansavimas. Šilalės rajone yra ne viena šeima laukianti

finansavimo, tačiau nuo mūsų šia programa pasinaudojusių asmenų skaičius nepriklauso, viskas

priklauso nuo to kiek gaunama  finansavimo. Taip pat puikiai suprantame ir tai, jog jeigu norime

sukurti kažką panašaus į šią programą, savivaldybė turėtų iš biudžeto ieškoti finansavimo.

Tačiau svarbu paminėti, jog bėda yra ne tik dėl finansavimo, bet ir tai, jog jaunoms šeimoms

Šilalėje yra sunku rasti ar įsigyti būstą, kainos yra labai didelės arba nėra ką pirkti.

R. Jonutis klausė, ar traktorių pirkimas seniūnijoms pasiteisinęs.
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T. Bartkus atsakė, kad taip, jau anksčiau buvo akcentuoti skaičiai, galbūt tą ką išleidome

100 proc. dar neatsipirko, bet Kvėdarnos seniūnijai traktorius buvo nupirktas už 40 000 Eur, ta

suma ir buvo sutaupyta nuo žiemos sniego valymo, nereikėjo mokėti rangovui.

R. Jonutis klausė, kokia jūsų vizija rajonui, kokia kryptimi juda Šilalės rajonas.

T. Bartkus atsakė, kad asmeninė vizija yra ta, kad Šilalės miestas draugiškas šeimoms

miestas ir tuos žingsnius kryptingai darome, tai susiję su vaikų žaidimų aikštelėmis, turistiniais

objektais, sporto ir laisvalaikio centru. Ateinančiai perspektyvai, kuriai planuojame finansavimą

iš Tauragės regioninės plėtros taip pat objektų statyba, projektų įgyvendinimas bus susijęs su

patrauklumu jaunoms šeimoms. Jeigu kalbame dėl būstų jaunoms šeimoms, bendrajame plane

yra suplanuota nemažai plėtros statyboms, bet sklypų savininkai neskuba formuoti sklypų

statyboms.

R. Vaitiekus klausė dėl pirmojo gatvių apšvietimo etapo, ar turime kokį nors planą dėl šio

projekto įgyvendinimo.

T. Bartkus atsakė, kad taip, planas yra, yra parengiamieji darbai, bus rengiamas

investicinis projektas ir ieškoma privačios ir viešos partnerystės šio etapo įgyvendinimui. Taip

pat su vadovais buvome apsitarę, kad reikėtų ne tik pirmąjį etapą įgyvendinti, bet ir įtraukti visas

miesto ir rajono gatves, kuriuose yra apšvietimas su senomis lempomis, kad jas pakeisti.

A. Giedraitienė klausė, kokie būtų komentarai dėl kultūros centro direktorės nepratęstos

kadencijos ir ikiteisminių procesų.

T. Bartkus atsakė, kad vyksta teisminiai procesai. Pagal teisės aktus pratęsti kadencijos

nebuvo teisinio pagrindo, konkursas turėjo vykti, o apie konkurso eigą vyksta teisinis procesas,

tik po teismų išvadų bus galima daugiau pakomentuoti.

A. Giedraitienė domėjosi dėl sporto salės trūkumų.

T. Bartkus atsakė, kad tai yra statybos, eksploatuojant pastatą atsiranda visokiausių

netikslumų, kas nors sugenda, tai nėra naujovė. Trūkumai yra šalinami, informuotas statytojas,

kuris turi garantinį laikotarpį.

T. Sadauskis klausė dėl elektroninių paslaugų užsakymo skaičiaus kaitos, jog jų yra

užsakoma mažiau, ar negalvojate skatinti elektroninių paslaugų užsakymus savivaldybėje.

T. Bartkus atsakė, kad taip, galvojame, domėjomės gerąją patirtimi Kelmės rajone ir yra

pavedimai skatinti kad būtų kuo daugiau elektroninių paslaugų. 

T. Sadauskis klausė, kaip manote kas įtakojo šio skaičiaus kritimą.

T. Bartkus atsakė, kad galbūt visuomenei trūksta informacijos dėl galimybės teikti

elektroniniu būdu, galbūt mūsų visuomenė dar nesiryžta ir yra patogiau atvykti į įstaigą pateikti

dokumentus tradiciniu būdu, žinant, jog kartais sistemos būna painios ir sudėtingos.

R. Vaitiekus domėjosi dėl biudžete numatytos sumos technikos arba prikabinamų

greiderių įsigijimui, kada planuojama šį pirkimą įvykdyti bei kada planuojama turėti techniką, ar

viešieji pirkimai jau atlikti.

T. Bartkus atsakė, kad kalbant apie prikabinamus greiderius, viešųjų pirkimų procedūros

įvykusios, sutartis pasirašyta ir tiekėjas ateinančią savaitę planuoja pristatyti prikabinamus

greiderius, planuojama juos atiduoti seniūnijoms naudoti. Taip pat numatyta papildomo

traktoriaus įsigijimas ir savaeigio greiderio įsigijimas, bandome ieškoti savaeigio greiderio ir

tuomet jau matysime kiek liks lėšų dar vienam traktoriui įsigyti.

V. Jucius domėjosi dėl savivaldybės atstovavimo TRATC akcininkų susirinkimuose,

prašė mero informuoti tarybą, keliuose akcininkų susirinkimuose dalyvavo, kokius sprendimus

priėmė, kaip planuojama tuos sprendimus vykdyti.

T. Bartkus atsakė, kad buvo 3-4 akcininkų susirinkimai, pagrindiniai akcininkų

susirinkimai šiuo metu buvo dėl UAB „TRATC“ įstatinio kapitalo didinimo, metų pradžioje

buvo gautas prašymas ir akcininkų susirinkime buvo nutarta kreiptis į apskrities rajono

savivaldybes dėl įstatinio kapitalo didinimo, tuomet buvo parašytas raštas įstatinio kapitalo

didinimo skolų dengimui, komitetuose toks raštas buvo atmestas, nes skolų dengimui įstatinio

kapitalo nebuvo galima didinti. Po to buvo dar kartą kreiptasi į savivaldybės tarybą su šiuo raštu,

bet prieš tą kreipimąsi, vykusiame akcininkų susirinkime nedalyvavau, nes tuo metu svarstėme
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Šilalės rajono savivaldybės biudžetą, vėlgi, buvo priimtas sprendimas kreiptis, tą kreipimąsi

svarstė komitetas, nutarė prašyti kontrolieriaus išvados, praėjusiame posėdyje protokoliniu

sprendimu tai nutarėme, šiai dienai jau yra kontrolieriaus atsakymas ir darbotvarkėje matote

klausimą dėl kurio taryba šiandien apsispręs.

A. Meiženis klausė, koks finansavimas numatytas Vietos veiklos grupei.

T. Bartkus atsakė, kad šiomis dienomis turėtų būti paviešintas įsakymas, kol kas nenoriu

disponuoti sumomis, reikėtų kelias dienas palaukti, kuomet jau žinosime tikslią sumą.

Pasisakė R. Norvilienė, R. Vaitiekus, L. Dargienė, R. Toleikis, R. Jonutis, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl 2023 metų Šilalės rajono

savivaldybės metinių ataskaitų rinkinio patvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 10.

2. SVARSTYTA. Leidimas įsigyti autobusą.

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Jonutis domėjosi kur būtų laikomas autobusas.

I. Kėblienė atsakė, kad autobusas būtų laikomas prie kultūros centro tarnybinio įėjimo

arba prie garažo.

R. Jonutis tikslinosi, ar yra numatyta vieta autobusams.

I. Kėblienė atsakė, kad taip, transporto priemonei.

R. Jonutis klausė, ar yra žymėjimas ar naujai darysite.

I. Kėblienė atsakė, kad priklausys nuo to kokio dydžio bus autobusas.

R. Jonutis klausė, ar tikrai reikalingas toks didelis autobusas.

I. Kėblienė atsakė, kad pagal rinkos kainą tokį autobusą bus sunku įsigyti, todėl

prašytume, kad autobusas galėtų būti ir mažesnis.

E. Auškalnis klausė, ar domėjotės dėl autobuso, kokį, kelintų metų  ir kokios ridos galima

nusipirkti už tokią sumą.

I. Kėblienė atsakė, kad domėjosi. Žinant, jog mikroautobusų ir autobusų rinka yra

kasdien kintanti, sunku pasakyti kokį pavyktų nupirkti, tačiau remiantis ankstesniais tyrimais,

sausio mėnesį dar būtume nupirkę Volkswagen 2010 m. autobusą, su rida apie 250 000, tačiau

šiai dienai šio autobuso nebėra. Taip pat priminė, jog tarybai buvo formuluotas prašymas, leisti

įsigyti naują 9 vietų mikroautobusą arba naudotą 25-35 vietų autobusą, dėl to, jog jeigu rinkoje

nerastu kokybiško 25-35 vietų autobuso, galėtume likti prie to, kad įsigyti kokybišką, naują, 9

vietų mikroautobusą. 

E. Auškalnis pasisakė, jog turėtumėte apsispręsti kokį norite, mažesnį ar didesnį

autobusą. 

I. Kėblienė atsakė, kad labai sunku apsispręsti, kadangi įstaigos veiklai turime 55 mėgėjų

meno kolektyvus ir per 600 dalyvių, todėl labai reikalingas didesnis autobusiukas, jeigu būtų

galimybė ir taryba sutiktų leisti įsirašyti „nuo-iki“ mes bandytume ieškoti įsigyti naudotą,

kokybišką su daugiau vietų autobusiuką, tačiau, jeigu matytume, kad nepavyksta rasti

atsižvelgus į tinkamą specifikaciją, ilgai nelauktume ir teiktume prašymą įsigyti 9 vietų naują

autobusiuką. Nes pirkti prastos kokybės autobuso taip pat nenorime. Tiek 9 vietų autobusas tiek

didesnis yra reikalingas, ypač pakilus paslaugų kainoms. Prašė leisti pakoreguoti sprendimą ir

leisti įsigyti esant galimybei tiek arba 9 vietų arba 25-35 vietų.

R. Vaitiekus išsakė pastebėjimus dėl paruošto sprendimo projekto ir siūlė sprendimo

projekte įrašyti, jog leisti įsigyti naują 9 vietų.

I. Kėblienė padėkojo už pastebėjimus ir prašė leisti pritarti 9 vietų mikroautobuso

įsigijimui.

R. Jonutis išsakė pastebėjimą dėl sprendimo projekto ir siūlė ateityje nerašyti žodžio

„autobusas“, o rašyti automobilį.

R. Toleikis tikslinosi, ar per metus nuomai išleidžiate apie 10 000 Eur.

I. Kėblienė atsakė, kad taip.
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Pasisakė R. Toleikis, I. Kėblienė.

A. Giedraitienė tikslinosi, kiek ir kokios būklės kultūros centras turi automobilių ir, ar

turi galimybę patys nuomoti.

I. Kėblienė atsakė, kad prieš 5 m. buvo įsigytas Renault, 9 vietų automobilis, kuris

puikiai tarnauja, taip pat pagal panaudos sutartį turime 19 vietų autobusiuką, gautą 2017 m. iš

Kaltinėnų Aleksandro Stulginskio gimnazijos, Mercedes-Benz, kuris jau yra gerokai pavargęs ir

gali važiuoti netolimus atstumus ir tik mūsų rajono ribose, šiltuoju metų laiku. Taip pat gruodžio

mėn., pagal panaudos sutartį gavome iš Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijos Iveco, 19 vietų

autobusiuką, kurį remontavome tris mėnesius, investavome keletą tūkst. Eur, tad irgi kokybiškas.

R. Vaitiekus siūlė sprendimo projekte vietoje 25-35 vietų įrašyti „naują 9 vietų“.

Nariai diskutavo dėl sprendimo projekto patikslinimo.

E. Gečas siūlė įrašyti iki 20 vietų.

A. Mikalauskas pasisakė siūlė patikslinti ir įrašyti nuo 9 iki 19 vietų.

Pasisakė R. Toleikis.

E. Gečas siūlė įrašyti nuo 9 iki 19 vietų.

T. Bartkus klausė, ar pasiliekame prie R. Vaitiekaus pasiūlymo ar prie E. Gečo.

R. Vaitiekus patikslino, jog tuomet reikėtų išbraukti žodį „nenaują“ ir vietoje 25-35 vietų

įrašyti 9-25 vietų.

T. Bartkus suformulavo siūlymą iš - nenaują 9-19 vietų.

Tarybos nariai diskutavo ir siūlė taip pat išbraukti iš sprendimo projektą žodį „nenaują“.

R. Jonutis siūlė pakeisti žodį „autobusą“ į „automobilį“.

T. Bartkus suformulavo pasiūlymą, leisti Kultūros centrui įsigyti vieną 9-19 vietų

automobilį.

Pritarta pasiūlymui bendru sutarimu.

T. Bartkus informavo, jog atitinkamai reikalinga pakeisti ir sprendimo projekto

pavadinimą „Dėl leidimo įsigyti automobilį“. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo įsigyti autobusą

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Skelbiama 25 min. pertrauka.

Po pertraukos į posėdžių salę sugrįžo visi tarybos nariai.

3. SVARSTYTA. 2025 metų nekilnojamojo turto mokesčio tarifų nustatymas.

Tarybos nariai Egidijus Gečas, Rimantas Rimkus, Artūras Dambrauskas, Gintas

Navardauskas, Asta Bataitytė, Lineta Dargienė, Aistė Giedraitienė, Remigijus Jonutis, Dainius

Bergelis, Tadas Sadauskis, Rolandas Toleikis, Rimas Vaičikauskas, Edmundas Auškalnis,

Vytautas Jucius, Vida Miknienė, Erika Gargasė nusišalino nuo sprendimo projekto svarstymo,

priežastis nurodė (E. Gečas dėl galimo interesų konflikto; R. Rimkus dėl galimo interesų

konflikto; A. Dambrauskas dėl galimo interesų konflikto; G. Navardauskas dėl galimo interesų

konflikto; A. Bataitytė dėl interesų konflikto; L. Dargienė dėl galimo interesų konflikto; A.

Giedraitienė dėl galimo interesų konflikto; R. Jonutis,dėl galimo interesų konflikto; D. Bergelis

dėl interesų konflikto; T. Sadauskis dėl galimo interesų konflikto; R. Toleikis dėl galimo interesų

konflikto; R. Vaičikauskas dėl galimo interesų konflikto; E. Auškalnis dėl interesų konflikto; V.

Jucius dėl galimo interesų konflikto; V. Miknienė dėl galimo interesų konflikto; E. Gargasė dėl

interesų konflikto).

Nelikus kvorumo nepritarta bendru sutarimu nusišalinimams. Klausimas svarstomas iš

esmės. 

Pranešėja Danguolė Vėlavičiutė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.
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NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl 2025 metų nekilnojamojo turto

mokesčio tarifų nustatymo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Meras Tadas Bartkus nusišalino nuo 4 darbotvarkės klausimo vedimo, pagal Šilalės

rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamentą perdavė posėdžio vedimą Finansų, investicijų ir

verslo komiteto pirmininkui – Rolandui Toleikiui ir paliko posėdžių salę.

4. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės mero Tado Bartkaus nusišalinimas.

Pranešėjas Artūras Mikalauskas pristatė sprendimo projektą su 3 punkto papildymu – į

pavadavimą įtraukiant, jog nesant Algirdo Meiženio pavaduoja Remigijus Jonutis ir prašė

pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar buvo galima kaip nors kitaip išspręsti šį klausimą nerengiant šio

sprendimo projekto.

A. Mikalauskas atsakė, kad gavę mero pareiškimą dėl nusišalinimo privalėjome elgtis

taip kaip esame pasielgę dabar. Procesas sudėtingas, tokia situacija nėra apkalbėta nei LR vietos

savivaldos įstatyme nei Šilalės rajono savivaldybės tarybos veiklos reglamente (toliau –

Reglamentas), galvojame apie tai, jog norėtųsi šį nusišalinimą apkalbėti mūsų Reglamente

paprastesne forma, bet tai žinoma reikės derinti su VTEK ir tai bus ne vienos dienos darbas.

L. Dargienė klausė, ar meras neturėjo ir anksčiau kitais klausimais nusišalinti.

A. Mikalauskas atsakė, kad ėmėmės sprendimų gavus mero nusišalinimą, mes, teisininkai

negalime kištis dėl nusišalinimo klausimo. Šiuo klausimu konsultacijas gali suteikti neteismine

tvarka tik VTEK. 

L. Dargienė tikslinosi dėl sprendimo dėl mero pavadavimo, kada jam nesant arba negalint

atvykti, jį pavaduoja tarybos narys arba kitas tarybos narys.

A. Mikalauskas atsakė, kad LR vietos savivaldos įstatyme yra aprašyta kokias funkcijas

atlieka vicemeras, tarybos narys.  Šiuo atveju kalbėjau ir su VTEK darbuotoju, buvo prieita

pozicija, kad šį nusišalinimą turi pateikti tarybai, nes meras pats savo nusišalinimo negali priimti,

dėl to šis sprendimas ir yra. 

A. Giedraitienė prašė komentaro, kodėl taip yra, nes meras yra vykdomoji valdžia, tačiau

sprendimai yra tarybos.

A. Mikalauskas paaiškino, kad savivaldybės steigėjas yra taryba, virš mero aukštesnis

valdymo organas yra taryba, meras savęs nepasiskiria, yra išrenkamas gyventojų tiesiogiai, tad

būtent taryba ir turi išspręsti šį klausimą, 

Pasisakė R. Norvilienė, R. Vaitiekus.

Posėdžio pirmininko pavaduotojas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl  Šilalės rajono savivaldybės mero

Tado Bartkaus nusišalinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 14, PRIEŠ – 1, SUSILAIKĖ – 8.

Į posėdžių salę sugrįžo meras Tadas Bartkus.

5. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės Peticijų komisijos sudarymo ir komisijos

nuostatų patvirtinimas.

Tarybos narys Edmundas Auškalnis nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė

(dėl interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta nusišalinimui bendru sutarimu.

Pranešėja Geda Kačinauskienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – nuostatų 9

punktą papildyti sakiniu „Komisijos pirmininko pavaduotoją skiria Savivaldybės taryba“, 10

punkte išbraukti antrą sakinį „Peticijų komisija pirmame Peticijų komisijos posėdyje iš savo

narių Peticijų komisijos pirmininko siūlymu išrenka Peticijų komisijos pirmininko pavaduotoją“,

11 punkte sakinio pabaigoje papildyti „ir posėdžiai transliuojami tiesiogiai“. Informavo, jog
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komiteto metu į komisijos pirmininko pavaduotojus buvo pasiūlytas Algirdas Meiženis, todėl

atitinkamai prie jo pavardės prirašyti „Savivaldybės Peticijų komisijos pirmininko pavaduotojas“

ir prašė pritarti pateiktam sprendimo projektui su įvardintais pakeitimais.

Pasisakė A. Meiženis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimais.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

Peticijų komisijos sudarymo ir komisijos nuostatų patvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 22, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 1.

Į posėdžių salę sugrįžo E. Auškalnis.

6. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės infrastruktūros plėtros įmokos tarifų

patvirtinimas.

Pranešėja Aida Budrikienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimais – įtraukti 2.3.

punktą, dėl energetikos objektų nustatant 1 Eur už KW ir prašė pritarti.

T. Bartkus informavo, jog komitete šiam pasiūlymui nebuvo pritarta, todėl jo negalima

įtraukti. Tačiau kitą tarybos posėdį galima ateiti su atskiru tarybos sprendimu ir jį nustatyti.

R. Norvilienė klausė, kas atsitiko, kad nėra paisoma komisijos rekomendacijos.

A. Budrikienė atsakė, kad komisija yra rekomendacinio pobūdžio, o sprendimo projektas

tarybai buvo pateiktas svarstyti su tarifais, negali būti nulinio tarifo.

Pasisakė R. Norvilienė ir klausė, kodėl ateiname su šiuo sprendimo projektu, kokia jo

būtų pridėtinė vertė rajonui, trumpalaikėje ir ilgalaikėje perspektyvoje, kodėl nepaminėjote ir

kitų faktų, kas atsitiks priėmus šį sprendimo projektą.

A. Budrikienė atsakė, kad LR aplinkos ministerija atliko peržiūrą savivaldybėse ir

nusprendė, kad rinkti įmokas apsimoka, jeigu per metus išduodama vidutiniškai apie 80-90

leidimų, savivaldybei tai papildomi pinigai dėl to yra nauda. Jei tokios įmokos nerinksime,

mokėsime iš savo biudžeto. 

Papildė T. Bartkus.

R. Norvilienė klausė mero, ar su tokiu sprendimu uždėdami papildomus mokesčius

neatitolinsime dar labiau rajono plėtros.

T. Bartkus išsakė savo poziciją, jog kai kam tokie mokesčiai galėtų būti, kaip pvz.: saulės

ir vėjo jėgainių investuotojams, kurie gauna didelius pelnus ir naudojasi infrastruktūra, tačiau

nepritarė minčiai, jog turėtų būti apmokestinamas pirmas būstas.

R. Vaitiekus tikslinosi, į kokią kategoriją pateks teritorija, kurioje, senajame bendrajame

plane buvo patvirtinta plėtra, o iš naujojo bendrojo plano ta teritorija ir jos plėtra išmesta ir šiuo

metu patenka į rajono bendrąjį planą, kuris dar nėra patvirtintas ir lieka pilkojoje zonoje.

A. Budrikienė atsakė, kad patektu į neprioritetinę.

R. Jonutis klausė, ar tikrai manote, kad nepritarus šiam sprendimo projektui į Šilalę kraštą

ateina prastesni laikai.

A. Budrikienė paaiškino, jog savivaldybei yra uždėta ant pečių našta vystyti tokias

teritorijas, gatves, išpirkti sklypus iš žmonių, kad atsirastų kvartalai, o šiuo atveju nieko

nedarome.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Nepritarti pateiktam sprendimo projektui dėl  Šilalės rajono savivaldybės

infrastruktūros plėtros įmokos tarifų patvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 0, PRIEŠ – 6, SUSILAIKĖ – 17.

7. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2021 m. gruodžio 30 d. sprendimo

Nr. T1-285 ,,Dėl Mokesčio už vaikų, ugdomų pagal ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo

programas Šilalės rajono savivaldybės mokyklose, išlaikymą nustatymo tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimas.



10

Tarybos nariai Asta Bataitytė, Remigijus Jonutis nusišalino nuo klausimo svarstymo,

priežastį nurodė (A. Bataitytė, nes klausimas liečia jos artimuosius, R. Jonutis dėl privačių

interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta nusišalinimams bendru sutarimu.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Iš posėdžių salės išėjo V. Miknienė.

Pasisakė L. Dargienė, T. Bartkus, V. Urniežius, R. Norvilienė.

R. Vaitiekus siūlė sprendimo projekte prirašyti, jog liepos ir rugpjūčio mėnesiais avansu

30 Eur mėn.

Nariai diskutavo dėl avansinio mokesčio sumokėjimo.

Pasisakė A. Meiženis, T. Bartkus, L. Dargienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pasiūlymu.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2021 m. gruodžio 30 d. sprendimo Nr. T1-285 ,,Dėl Mokesčio už vaikų, ugdomų pagal

ikimokyklinio ir priešmokyklinio ugdymo programas Šilalės rajono savivaldybės mokyklose,

išlaikymą nustatymo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 11, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 10.

Į posėdžių salę sugrįžo A. Bataitytė, R. Jonutis.

8. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. lapkričio 23 d. sprendimo

Nr. T1-286 ,,Dėl Mokyklinių autobusų naudojimo ir nuomos tvarkos aprašo patvirtinimo“

pakeitimas.

Pranešėja Rasa Kuzminskaitė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar tikrai šį sprendimo projektą sugrįšime tobulinti į kitą tarybos

posėdį.

T. Bartkus atsakė, kad organizuojama darbo grupė, jai susirinkus tvarka bus patobulinta ir

jei darbo grupė spės atlikti darbus tikrai ateisime į kitą tarybos posėdį su patobulintu sprendimo

projektu.

Į posėdžių salę sugrįžo V. Miknienė.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

tarybos 2023 m. lapkričio 23 d. sprendimo Nr. T1-286 ,,Dėl Mokyklinių autobusų naudojimo ir

nuomos tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

9. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo, esančio Didkiemio seniūnijoje, Didkiemio

kaime, įrašymas į neprivatizuojamų žemių planus (T25-127).

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Vaitiekus domėjosi, kaip planuojama patekti prie šio sklypo, nes yra prie privačių

sklypų ir prieina prie upės Jūros, ką darote ir kodėl toks sprendimo projektas.

T. Bartkus atsakė, kad kai kuriuose vietose tikrai yra daugiau nei 5 metrai, tenka

apgailestauti, kad pavyzdžiui Tauragė savo laiku išsaugojo visas pakrantes, dideles teritorijas,

vykdo juose plėtrą ir planuoja investicinių europinių projektų, o mes šiuo atveju iš savo pusės

nebeturime net kelių metrų prieiti prie vandens, jei tik yra galimybė dabar įsirašyti ir mažesnį

sklypą jį reikia įsirašyti ir nepalikti jokių galimybių kitiems matuojant dar ir dar po gabaliuką

pasiimti, iki kol išvis nebeliks galimybės prieiti prie vandens. 

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybinės žemės sklypo, esančio

Didkiemio seniūnijoje, Didkiemio kaime, įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 
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10. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo, esančio Didkiemio seniūnijoje, Didkiemio

kaime, įrašymas į neprivatizuojamų žemių planus (T25-128).

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybinės žemės sklypo, esančio

Didkiemio seniūnijoje, Didkiemio kaime, įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

11. SVARSTYTA. Valstybinės žemės sklypo, esančio Didkiemio seniūnijoje, Didkiemio

kaime, įrašymas į neprivatizuojamų žemių planus (T25-129).

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl valstybinės žemės sklypo, esančio

Didkiemio seniūnijoje, Didkiemio kaime, įrašymo į neprivatizuojamų žemių planus (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0. 

12. SVARSTYTA. 2016 m. rugsėjo 29 d. valstybinės žemės sklypo nuomos sutarties Nr.

33SŽN-96-(14.33.55.) nutraukimas.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, kodėl sutartis nutraukiama anksčiau termino.

J. Kačinauskas paaiškino, jog viena uždaroji akcinė bendrovė pardavė kitai uždarajai

akcinei bendrovei pastatus ir nutrūko nuomos sutartis, todėl sudaroma nauja sutartis su pastatų

nauju savininku.

T. Bartkus tikslinosi dėl sklypo ploto išskyrimo.

J. Kačinauskas atsakė, kad sklypas nebuvo išskaidytas, Nacionalinės žemės tarnybos  prie

Aplinkos ministerijos įsakymu buvo patvirtintos turtinės dalys, kokios priklauso prie statinių.

T. Bartkus klausė, bet 5 Ha yra savivaldybės nuosavybė.

J. Kačinauskas atsakė, jog dalis yra privačios, dalis valstybinės. Sklypas nėra atidalintas.

R. Vaitiekus klausė, ar jokių teisinių juridinių pasekmių šioje vietoje nebus, ar skardų

fabrikas sutinka nutraukti sutartį.

J. Kačinauskas atsakė, kad skardų fabrikas pardavė pastatus, o nuomos sutartį turi tol kol

turi pastatus, tad šiuo atveju nebeturi teisės. Ir naujasis pastatų savininkas yra įpareigotas kreiptis

ir sudaryti sutartį.

Nariai diskutavo dėl nuomos sutarties.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl 2016 m. rugsėjo 29 d. valstybinės

žemės sklypo nuomos sutarties Nr. 33SŽN-96-(14.33.55.) nutraukimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 1.

13. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės sodininkų bendrijų specialiosios rėmimo

programos aprašo patvirtinimas.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti pateiktam sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės

sodininkų bendrijų specialiosios rėmimo programos aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

14. SVARSTYTA. Leidimas dalyvauti 2021–2027 m. „Interreg Europe“ programos

projekte „Biopro regions: Bio & Proximity products regions“.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė dėl šio ir sekančio klausimo, ar per projekto 4 metus turėtume

prisidėti 150–180 000 Eur.
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T. Bartkus atsakė, jog 20 proc.

R. Norvilienė klausė, kiek būtų nuo bendros projekto vertės 20 proc.

T. Bartkus atsakė, kad tiek ir būtų.

R. Norvilienė klausė, ar tai yra mūsų kryptis, ar šie projektai tikrai yra mums svarbūs.

T. Bartkus atsakė, kad Klaipėdos universitetas kreipėsi dėl galimybės bendradarbiauti

šiuose projektuose, todėl teikiamas toks sprendimo projektas, jei taryba nepritars tuomet ir

nedalyvausime. O žaliasis kursas yra perspektyva, Šilalei labai daug reikia pasitempti,

pasižiūrėti, dėl to būtų dalijamasi ne tik gerąją patirtimi, bet būtų parengti tam tikri projektai ir

strategijos.

R. Norvilienė klausė, ar turėsime iš kur paimti lėšų, kokią naudą konkrečiai iš abiejų

projektų turės mūsų rajonas.

T. Bartkus pakartojo, jog buvo kreiptasi su pasiūlymu, kreipimosi neatmetėme, jei taryba

nepritars tam, tuomet ir nedalyvausime. Mūsų vadovų pozicija yra teikti tarybai apsispręsti.

Naudą reikės pasverti projekto eigoje arba pabaigoje. Šiai dienai pasverti projekto naudą sunku.

Nariai diskutavo apie projekto naudą.

R. Vaitiekus klausė, ar partnerių (Portugalija, Kipras, Švedija) ūkininkavimo sąlygos bent

kiek panašios į mūsų šalies.

J. Pryšmantė atsakė, kad mums pasiūlė tokius partnerius projekte.

L. Dargienė klausė, ar tikrai reikalinga mūsų savivaldybei, ar yra numatyta strateginiuose

planuose, dokumentuose, jei taip kokiuose.

T. Bartkus atsakė, kad mūsų veiklos strategijoje yra labai plačiai aprašyta apie žemės ūkį,

esame žemdirbių kraštas, žaliasis kursas ateina į ūkius, Lietuvą ir kt. vietas. Jūsų teisė

apsispręsti. 

A. Meiženis tikslinosi dėl projekto laikotarpio ir reikalingo prisidėjimo.

Pasisakė R. Norvilienė, R. Jonutis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Nepritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo dalyvauti 2021–2027

m. „Interreg Europe“ programos projekte „Biopro regions: Bio & Proximity products regions“

(balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 0, PRIEŠ – 2, SUSILAIKĖ – 22.

15. SVARSTYTA. Leidimas dalyvauti 2021–2027 m. „Interreg Europe“ programos

projekte „Gebėjimų stiprinimas ir politikos įgyvendinimas siekiant paspartinti durpynų

atkūrimą“.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Pasisakė R. Norvilienė.

R. Jonutis klausė, ar turime durpynų.

T. Bartkus atsakė, kad taip, privačių.

L. Dargienė domėjosi, jog jeigu turimi durpynai privatūs, kaip jie įsipieštų į visą šį

projektą.

J. Pryšmantė atsakė, kad planuojama parengti veiksmų planą, įtraukti specialią priemonę į

Šilalės rajono savivaldybės strateginį plėtros planą 2030 m., būtų pasidalinta gerąją patirtimi.

L. Dargienė klausė, ar buvo kalbėtasi su durpynų savininkais apie tokią galimybę.

T. Bartkus atsakė, kad nebuvo kalbėta su durpynų savininkais, ne visis durpynai yra

privatūs, yra ir neeksploatuojamų.

L. Dargienė tikslinosi ar tie durpynai yra privačiose žemėse.

T. Bartkus atsakė, kad taip, privačiose.

Pasisakė V. Jankauskaitė-Milčiuvienė, T. Bartkus, R. Jonutis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Nepritarti pateiktam sprendimo projektui dėl leidimo dalyvauti 2021–2027

m. „Interreg Europe“ programos projekte „Gebėjimų stiprinimas ir politikos įgyvendinimas

siekiant paspartinti durpynų atkūrimą“ (balsų dauguma).
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BALSAVO: UŽ – 1, PRIEŠ – 2, SUSILAIKĖ – 21.

16. SVARSTYTA. Leidimas Šilalės rajono savivaldybės kultūros centrui dalyvauti

2021–2027 m. „Interreg VI–A“ Lietuvos–Lenkijos programos trečiajame kvietime.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, apie kokios konkrečiai infrastruktūros atnaujinimą kalbame.

T. Bartkus atsakė, kad savivaldybės taryba yra priėmusi sprendimą teikti paraišką LR

kultūros ministerijai, kultūros centro vidaus patalpų renovacijai, didžiosios salės renovacijai, tad

kokių darbų neapims ta paraiška planuojame finansavimą teikti iš šios Interreg, trumpai

apibendrinant iš vienos programos bus patalpų tvarkymui, o iš šios galbūt įrangos įsigijimui.

R. Norvilienė prašė patikslinti savivaldybės prisidėjimą laimėjimo atveju, ne tik

procentais, bet ir suma.

T. Bartkus atsakė, kad maksimali gautina projekto suma 2 milijonai, bet jei su partneriu

šia suma bus pasidalijama, tai apie 20 proc., 200 000 Eur.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl leidimo Šilalės rajono savivaldybės kultūros

centrui dalyvauti 2021–2027 m. „Interreg VI–A“ Lietuvos–Lenkijos programos trečiajame

kvietime (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 24, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

17. SVARSTYTA. Leidimas Šilalės Dariaus ir Girėno progimnazijai dalyvauti

2021–2027 m. „Interreg VI–A“ Lietuvos–Lenkijos programos trečiajame kvietime.

Tarybos narė Lineta Dargienė nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė (dėl

galimo interesų konflikto, nes dirba šioje įstaigoje) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta nusišalinimui bendru sutarimu.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Papildė T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl leidimo Šilalės Dariaus ir Girėno

progimnazijai dalyvauti 2021–2027 m. „Interreg VI–A“ Lietuvos–Lenkijos programos

trečiajame kvietime (vienbalsiai).

BALSAVO: U Ž – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo L. Dargienė.

18. SVARSTYTA. Leidimas dalyvauti 2021–2027 m. „Interreg VI–A“

Lietuvos–Lenkijos programos trečiajame kvietime.

Pranešėja Jurgita Pryšmantė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Papildė T. Bartkus.

Pasisakė R. Vaitiekus, T. Bartkus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl leidimo dalyvauti 2021–2027 m. „Interreg

VI–A“ Lietuvos–Lenkijos programos trečiajame kvietime (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 23, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Skelbiama 15 min.  pertrauka.

Po pertraukos į posėdžių salę negrįžo Artūras Dambrauskas, Raimundė Gečienė,

Vytautas Jucius, V. Jankauskaitė-Milčiuvienė (13.50 val.).

19. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančio ilgalaikio

materialiojo turto perdavimas patikėjimo teise Šilalės sporto mokyklai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.
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Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise

priklausančio ilgalaikio materialiojo turto perdavimo patikėjimo teise Šilalės sporto mokyklai

(vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

20. SVARSTYTA. Savivaldybės turto perdavimas pagal panaudos sutartį Bytlaukio

bendruomenei.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl savivaldybės turto perdavimo pagal

panaudos sutartį Bytlaukio bendruomenei (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

21. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise priklausančių inžinerinių

statinių, esančių Bijotų seniūnijos teritorijoje, perdavimas patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybei nuosavybės teise

priklausančių inžinerinių statinių, esančių Bijotų seniūnijos teritorijoje, perdavimo patikėjimo

teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

22. SVARSTYTA. Valstybės turto perėmimas, įregistravimas Šilalės rajono savivaldybės

nuosavybėn ir perdavimas valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise Šilalės rajono

savivaldybės administracijai.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl valstybės turto perėmimo, įregistravimo

Šilalės rajono savivaldybės nuosavybėn ir perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo

patikėjimo teise Šilalės rajono savivaldybės administracijai (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

23. SVARSTYTA. Savivaldybės turto nuoma viešo konkurso būdu.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ar patalpose yra reikalinga įranga.

T. Bartkus atsakė, kad nėra.

Papildė R. Kibelienė.

R. Norvilienė klausė, ar ne per maža nuomos suma.

T. Bartkus atsakė, kad 400 Eur per mėnesį maitinimą teikiančiai įmonei yra nemaža

suma. 

R. Norvilienė klausė, ar buvo galvota apie planą B, jeigu neatsirastų nei vieno norinčio

teikti maitinimo paslaugas.

T. Bartkus atsakė, jog jeigu taryba skirs finansavimą šias paslaugas galėtų persikelti teikti

sporto mokyklos kavinė.

R. Jonutis klausė, ar yra besidominčių šia nuoma.

T. Bartkus atsakė, kad girdėjome jog yra besidominčių, tik neaišku ar dalyvaus.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl savivaldybės turto nuomos viešo konkurso

būdu (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.
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24. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybėje esančių nekilnojamojo turto objektų,

kurie yra apleisti, neprižiūrimi, sąrašo patvirtinimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Jonutis klausė, kas toliau su šiais objektais, kurie yra įtraukti į sąrašą.

R. Kibelienė atsakė, kad priėmus tarybos sprendimą, per 10 d. sprendimas bus pateiktas

Valstybinei mokesčių inspekcijai, inspekcija sąrašuose esančius asmenis apmokestins 3 proc.

tarifu. 

R. Vaitiekus domėjosi dėl kitų objektų neįtraukimo į sąrašo.

Nariai diskutavo dėl kitų apleistų pastatų neįtraukimo į sąrašą.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybėje esančių

nekilnojamojo turto objektų, kurie yra apleisti, neprižiūrimi, sąrašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

25. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2010 m. balandžio 29 d.

sprendimo Nr. T1-123 ,,Dėl Daugiabučių namų savininkų rėmimo programos tvirtinimo“

pripažinimas netekusiu galios.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2010 m.

balandžio 29 d. sprendimo Nr. T1-123 ,,Dėl Daugiabučių namų savininkų rėmimo programos

tvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

26. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. liepos 27 d. sprendimo

Nr. T1-187 ,,Dėl Daugiabučių namų savininkų rėmimo programos lėšų skirstymo komisijos

sudarymo“ pripažinimas netekusiu galios.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2023 m.

liepos 27 d. sprendimo Nr. T1-187 ,,Dėl Daugiabučių namų savininkų rėmimo programos lėšų

skirstymo komisijos sudarymo“ pripažinimo netekusiu galios (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

27. SVARSTYTA. Šilalės rajono socialinių paslaugų namų bendrųjų socialinių paslaugų

teikimo tvarkos aprašo patvirtinimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl Šilalės rajono socialinių paslaugų namų

bendrųjų socialinių paslaugų teikimo tvarkos aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

28. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2019 m. lapkričio 29 d.

sprendimo Nr. T1-258 „Dėl Būsto nuomos ar išperkamosios būsto nuomos mokesčio dalies

kompensacijų mokėjimo ir permokėtų kompensacijų grąžinimo Šilalės rajono savivaldybėje

tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2019 m.

lapkričio 29 d. sprendimo Nr. T1-258 „Dėl Būsto nuomos ar išperkamosios būsto nuomos
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mokesčio dalies kompensacijų mokėjimo ir permokėtų kompensacijų grąžinimo Šilalės rajono

savivaldybėje tvarkos aprašo tvirtinimo“ pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

29. SVARSTYTA. Mokinių vežimo organizavimo ir važiavimo išlaidų kompensavimo

tvarkos aprašo patvirtinimas.

Tarybos narys Edmundas Auškalnis nusišalino nuo klausimo svarstymo, priežastį nurodė

(nes klausimas liečia jo darbovietę) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta nusišalinimui bendru sutarimu.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą su pakeitimu – 6 punkte

vietoje rugpjūčio 20 d. įrašyti rugpjūčio 25 d. ir prašė pritarti.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą su pakeitimu.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl Mokinių vežimo organizavimo ir važiavimo

išlaidų kompensavimo tvarkos aprašo patvirtinimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 19, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

Į posėdžių salę sugrįžo E. Auškalnis.

30. SVARSTYTA. Savivaldybės finansinio turto investavimo ir UAB Tauragės regiono

atliekų tvarkymo centro įstatinio kapitalo padidinimo tvirtinimas.

Tarybos narė Lineta Dargienė nusišalino nuo 30 ir 31 klausimo svarstymo, priežastį

nurodė (dėl galimo interesų konflikto) ir paliko posėdžių salę.

Pritarta nusišalinimui bendru sutarimu.

Pranešėja Reimunda Kibelienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.

R. Norvilienė klausė, ką šiuo klausimu buvote sutarę su akcininkais, kokia yra jūsų

nuomonė dėl įstatinio kapitalo didinimo, nuo kokių eilučių iš biudžeto teks nuimti lėšas jei

taryba pritars šiam sprendimo projektui skirti 186 000 Eur.

T. Bartkus atsakė, kad dėl akcininkų susitikimų buvo detalizuota prie pirmo klausimo.

Dabar pozicija yra tokia, kad meras teikė, nes tam reikėjo mero teikimo, meras pritarė kad

reikėtų skirti. O taryba apsispręs. Lėšų ieškosime, galbūt iš kažkur teks nuimti, galbūt būsime

gavę iš projektų finansavimą, kitą mėnesį eidami tvirtinti biudžetą bandysime reikalingą sumą

surasti.

R. Jonutis klausė, ar dar reikės prisidėti.

T. Bartkus atsakė, kiek teko bendrauti su TARTC artimiausioje perspektyvoje turėtų

nereikėti daugiau.

R. Norvilienė domėjosi, kodėl nebuvo pritarta komitetuose šiam sprendimo projektui,

prašė įvardinti pagrindines priežastis.

T. Bartkus atsakė, kad priežastys nebuvo įvardintos.

R. Vaitiekus domėjosi dėl šių metų I ketvirčio rezultatų.

T. Bartkus atsakė, jog buvo įvardinta, kad 2000 Eur į pliusą.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl savivaldybės finansinio turto investavimo ir

UAB Tauragės regiono atliekų tvarkymo centro įstatinio kapitalo padidinimo tvirtinimo (balsų

dauguma).

BALSAVO: UŽ – 13, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 6.

31. SVARSTYTA. UAB Tauragės regiono atliekų tvarkymo centro 2023 metų finansinių

ataskaitų rinkinio ir veiklos ataskaitos tvirtinimas.

Į posėdžių salę sugrįžo Vytautas Jucius (14.20 val.).

Pranešėja Donvina Arlauskienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.
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R. Norvilienė klausė, Tauragės regiono spaudoje ir viešoje erdvėje nuskambėjo jūsų ir

jūsų darbuotojų kelionė po Italiją, gyventojai piktinosi, kad bendrovė dirba nuostolingai, kaip jūs

į visą tai atsakytumėte, kokia būtų jūsų versija.

D. Arlauskienė atsakė, kad tai buvo atostogos, oficialiai įformintos, visi merai išleido,

antra, tai buvo už asmeninius pinigus, trečia, manau kad turėjome galimybę kartu kaip

kolektyvas pabūti, ši galimybė mus sustiprino kaip komandą. Mokesčių mokėtojams tai

nekainavo nei vieno euro. 

R. Jonutis klausė, ar yra priimti sprendimai nebristi gilyn į tą duobę, kurioje yra įmonė ir

ar jau jų ėmėtės, ar turite nusimatę planą į priekį, kaip planuojate užbaigti metus.

D. Arlauskienė atsakė, kad šiais metais turėsime dar vieną labai rimtą susitikimą su

tarybomis, dėl VERT kainos tvirtinimo, bus atliekų kainos reguliuojama ir nereguliuojama dalis

ir tai gali turėti įtakos mūsų įmonės rezultatams. Šios dienos perspektyvoje matau, jog bendrovė

eina teisinga linkme, ieškomi sprendimai, rasta daug sutaupymų, turime nusimatę projektų,

atliekame rūšiavimo linijos atnaujinimą, darbuotojų darbo gerinimo sąlygos, ieškoma

alternatyvių atliekų tvarkytojų, alternatyvių tiekėjų, ir kt. Pranešėja kalbėjo apie

bendradarbiavimą, planus apie planuojamas atvirų durų dienas.

R. Vaitiekus klausė, jei būtų tekę dirbti tuo laikotarpiu, ką būtumėte dariusi kitaip, kad

nebūtų tokių nuostolių, ar jūsų nuomone kitaip ir negalėjo būti. 

D. Arlauskienė atsakė, kad nenorėtų tokio vertinimo atlikti bei spekuliuoti atsakymu.

R. Norvilienė klausė, kiek jūsų vadovaujamu laikotarpiu darbuotojų buvo atleista, kiek

naujų darbo vietų buvo sukurta ir prašė patvirtinti arba paneigti, jog jums praėjus vos keli

mėnesiai nuo pradėto darbo buvo ženkliai pakeltas atlyginimas. 

D. Arlauskienė atsakė, kad gruodžio 31 d. dirbo 29 darbuotojai, tai buvo susiję su 5

darbuotojų išėjimu rugsėjo mėnesį bei trūko tam tikrų pozicijų tuo metu, savo valdymo

laikotarpiu sukūriau tik vieną papildomą etatą, tai yra viešinimo specialisto etatą, kurio niekada

nebuvo struktūroje, dėl kitų etatų įvyko natūralūs pasikeitimai, natūralus skaičiaus kitimas, šiuo

metu dirba 34 darbuotojai. Darbo užmokestis buvo pakeltas 10 proc. nuo vasario 1 d. 

R. Norvilienė klausė dėl stiklo pakuočių išvežimo, pastebėtina jog suretėjo išvežimas,

kodėl taip atsitiko.

T. Bartkus atsakė, jog keitėsi vežėjas ir turbūt įvyko kažkoks nesusipratimas, nes senasis

vežėjas neišvežė, o naujasis veš tik po 3 mėn.

D. Arlauskienė papildė, jog stiklo vežėjas buvo Ekoservisas ir nuo balandžio 1 d. perleido

UAB „Dunokai“, taip pat buvo nuspręsta išvežimus suretinti ir išvežti kas 3 mėn.

T. Bartkus domėjosi, kieno sprendimu buvo nuspręsta vežti kas 3 mėn.

R. Gailienė atsakė, kad sprendimas priimtas vadovaujantis bendromis pakuočių

taisyklėmis, kurios yra patvirtintos Aplinkos ministro įsakymu.

Nariai diskutavo dėl stiklo pakuočių išvežimo ir atliekų rūšiavimo.

V. Miknienė klausė, ar pažadate kad nepavargsite ir gelbėsite įmonę dar 5 metus.

D. Arlasukienė atsakė, kad 13 metų dirbo užsienio kompanijose, paskutiniuosius metus

vadovavo azijos šalių rinkai, tad šioje bendrovėje tikrai yra šiek tiek kitaip, yra iššūkių.

Pasisakė A. Meiženis, R. Jonutis, R. Toleikis.

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Nepritarti sprendimo projektui dėl UAB Tauragės regiono atliekų tvarkymo

centro 2023 metų finansinių ataskaitų rinkinio ir veiklos ataskaitos tvirtinimo (balsų dauguma).

BALSAVO: UŽ – 4, PRIEŠ – 1, SUSILAIKĖ – 15.

Į posėdžių salę negrįžo ir toliau posėdyje nebedalyvavo L. Dargienė (14.40 val.).

32. SVARSTYTA. Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 15 d. sprendimo

Nr. T1-40 „Dėl pritarimo projekto „Gerinti kokybiškų visuomenės sveikatos paslaugų

prieinamumą Šilalės rajono savivaldybėje“ įgyvendinimui ir finansavimui“ pakeitimas.

Pranešėja Ineta Butvidienė pristatė sprendimo projektą ir prašė pritarti.



18

Posėdžio pirmininkas siūlė balsuoti už pateiktą sprendimo projektą.

NUTARTA. Pritarti sprendimo projektui dėl Šilalės rajono savivaldybės tarybos 2024 m.

vasario 15 d. sprendimo Nr. T1-40 „Dėl pritarimo projekto „Gerinti kokybiškų visuomenės

sveikatos paslaugų prieinamumą Šilalės rajono savivaldybėje“ įgyvendinimui ir finansavimui“

pakeitimo (vienbalsiai).

BALSAVO: UŽ – 20, PRIEŠ – 0, SUSILAIKĖ – 0.

33. SVARSTYTA.  „Kuriame Europą su vietos savivalda“ nario pranešimas.

Pranešėjas Remigijus Jonutis pristatė pranešimą ir atsakė į klausimus tarybos nariams.

Meras Tadas Bartkus informavo, jog kitas tarybos posėdis planuojamas 2024 m. birželio

27 d.

Posėdžio pirmininkas Tadas Bartkus

Posėdžio sekretorė Sandra Balčienė





ŠILALĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS

TARYBA
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17. RIMA NORVILIENĖ

18. RIMANTAS RIMKUS

19. TADAS SADAUSKIS

20. VIKTORAS STANCELIS

21. ROLANDAS TOLEIKIS

22. RIMAS VAIČIKAUSKAS

23. RAIMUNDAS VAITIEKUS

24. BIRUTĖ ŽIRLIENĖ
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